
 

 

Skolebestyrelsesmøde  
Torsdag d. 10. november 2022 kl. 17.30-19.30 i lok. 67, afd. Sydby 

 

Medlemmer 

Elever: Tjalfe Noah Jønsson (Rønnebæk), Mads-Emil Hansen (Sjølund), Josefine Lerche Petersen 
(Sct. Jørgen) 
Medarbejderrepræsentanter:  

Michael Bjørn Rasmussen (Sydby), Helle Frænde (Rønnebæk, elev (Sydby), Heidi Sommerstedt (Sct. 

Jørgen), Katrine Bjerre (Sjølund) 

 

Forældrevalgte:  

Süleyman Yücel, Andreas Arash Pourkamail, Lena Tina Larsen, Karsten Skov, Christina Odsgaard 

Olsen, Inda Sanne Vullum Dalsgaard Nielsen, Adam Henrik Barkhuus, Nikolaj Sune Bloch Jespersen 
Stine Pejstrup-Pedersen(suppl. for Betina) 

Ledelsen: Klaus da Cunha, Bo Frederiksen og Mette Hugger  

 

Fraværende:  

 

 

Dagsorden: 
1. Godkendelse af dagsorden 

a. Valg af mødeleder 

 

2. Forretningsorden (se bilag) – 5 min 

a. Kort drøftelse 

b. Beslutning 

 

3. Opfølgning på skolebestyrelseskursus (se bilag) – 20 min 

a. Kort oplæg v. Lena 

b. Drøftelse 

 

4. Opfølgning på det lokale Børnetopmøde – 15 min 

a. Kort oplæg v. Michael 

b. Drøftelse 

 

5. Opfølgning på trafikale udfordringer omkring afd. Sct. Jørgen (se bilag) – 10 min 

a. Kort oplæg v. Bo 

 
6. Princip for gaver og sponsorater samt aktiviteter i forbindelse med velgørende formål (se 

bilag) – 10 min 

a. Kort drøftelse 

b. Beslutning 

 

7. Procedure for navngivning af de tre nye skoler (se bilag) – 15 min 

a. Drøftelse 

b. Beslutning 

 

8. Budget 2022/23 og status på økonomi og drift – 30 min 



 

 

a. Budget 2022/2023 

Vi følger afviklingsplanen på de 3,5 mio. Sagen omkring vores takster er afgjort, det betyder 

at CDS vil forsøge at godtgøre os for de manglende indtægter på vores takster. Fokus på 

om vi kan overholde vores budget til bygningsdriften. Der ønskes at drøfte økonomi på alle 

skolebestyrelsesmøder. Fokus på vikarforbruget, og den indsats vi kan gøre for at 

nedbringe udgiften til vikarer. Samt et fokus på sygefravær.  

b. Regnskab 2021/2022 

Regnskabet for skoleåret viser et merforbrug på 6.876.111 kr. Der mangler refusioner for 

omkring 400.000 kr. Vi tabte en 20.2 sag, hvor vi skulle betale omkring 800.000 kr. for 

skoletilbud. Vi skal afvikle gælden i løbet af de næste to skoleår med ca. 3,5 mio. pr. 

skoleår.  

c. Drøftelse 

d. Beslutning 

 

 

9. Høringsbrev vedr. forslag om ændring af bilag 2.2 til styrelsesvedtægt for folkeskoler i 

Næstved Kommune (se bilag) – 15 min 

a. Drøftelse 

b. Beslutning 

 

10. Nyt fra afdelingerne. Sendes i tråden senest onsdag – 0 min (hvis der er tid tilbage, kan der 

bruges tid på dette punkt) 

a. Elever 

b. Medarbejdere 

c. Forældre 

d. Rettighedsrådene 

 

11. Evt. 

 

 

Mvh. 

 

 

Klaus og Adam 

 

 

 

 

 

 

 

 

Kommende punkter: 

a. Årshjul for skolebestyrelsen  

b. Tillæg til ordensreglerne omkring eleverne må forlade skolen i frikvarterne  

c. Skolebestyrelsens rolle i processen i forhold til en evt. ny skolestruktur og tildelingsmodel  

d. Temadrøftelse omkring elevtrivsel  

 

 


